
Koller Auktionen - Lot 2006
A152 Jewellery - Tuesday 23 March 2010, 02.00 PM

A SAPPHIRE, TURQUOISE AND DIAMOND NECKLACE VAN CLEEF & ARPELS,
circa 1970. Yellow and white gold 750. Stylish clip brooch / pendant modeled as a
stylized flowerhead set in center with 1 Ceylon sapphire of ca. 4.00 ct in brilliant-cut
diamond surround of ca. 0.80 ct, encircled with 3 yellow and 3 blue sapphires of a total
of ca. 20.00 ct surrounded by 6 oval turquoise cabochons, 18 oval sapphires of a total of
ca. 10.00 ct and 18 brilliant-cut diamonds of a total of ca. 1.00 ct. Signed Van Cleef &
Arpels, no. 90976. On a delicate curb chain with 48 sapphire rondelles as spacers, the
attache set with 1 yellow sapphire of ca. 4.00 ct and 1 brilliant-cut diamond of ca. 0.23
ct, no. 90976. Sapphire untreated, slight signs of wear. L ca. 63 cm.

Gelb und Weissgold 750.

Aparte Clipbrosche/Anhänger in stilisierter
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Blütenform, in der Mitte besetzt mit 1 Ceylon-Saphir von ca. 4.00 ct in Brillantentourage
von ca. 0.80 ct, umgeben von 3 gelben, bzw. drei blauen Saphiren von zus. ca. 20.00 ct
und zusätzlich verziert mit 6 ovalen Türkis-Cabochons, 18 ovalen Saphiren von zus. ca.
10.00 ct und 18 Brillanten von insgesamt ca. 1.00 ct. Signiert Van Cleef & Arpels, Nr.
90976. Montiert an feiner Panzerkette mit 48 Saphir-Rondellen als Zwischenteile, die
Attache besetzt mit 1 gelben Saphir von ca. 4.00 ct und 1 Brillant von ca. 0.23 ct, Nr.
90976. Saphire unbehandelt, mit leichten Tragspuren. L ca. 63 cm.
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CHF 8 000 / 12 000
€ 8 250 / 12 370
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